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Venlo, 5 september  2014 
Betreft: Vragen ex artikel 37 RvO inzake kunstwerk De Krijger 
 
 
Geacht College, 
 
Afgelopen week is er veel aandacht geweest voor het kunstwerk De Krijger 
van kunstenaar Rik van Rijswick. 
 
Dit kunstwerk staat op een zogenaamde wissellocatie voor kunst in de 
openbare ruimte op de ‘Kop van Weerd’ en maakt deel uit van de 
beeldenroute op de Maasboulevard. 
 
De gemeente Venlo heeft het beeld nu nog in bruikleen tot juni 2015. Wat er 
daarna met De Krijger gaat gebeuren is nog onduidelijk. De gemeente Venlo 
heeft aangegeven, dat er wellicht geen budget is voor het behoud van het 
kunstwerk.  
 
Dat dit leeft binnen de samenleving van Venlo, mag duidelijk zijn. Vele 
mensen willen dat het beeld een permanente plek krijgt. Er is inmiddels zelfs 
een actiecomité opgericht voor behoud van De Krijger.  
 
Ook de VVD Venlo is voor behoud van het kunstwerk De Krijger en is van 
mening dat dit beeld de Maasboulevard en de gemeente Venlo een eigen 
gezicht geeft: iets waar je trots op mag zijn. 
 
In dat kader worden de navolgende vragen gesteld: 
 
 
Vragen 
 

1. Bent u in overleg (geweest) met de kunstenaar? 
2. Zo ja, wat is er in dat gesprek besproken en wat is de uitkomst 

van dat gesprek? 
3. Zo nee, waarom heeft er nog geen gesprek plaatsgevonden?  

En bent u nog voornemens om een gesprek te voeren met de 
kunstenaar en zo ja, waarover? 

4. Kunt u aangeven, of er mogelijkheden zijn van eventuele 
cofinanciering van bepaalde instituties. Bent u bereid om zich 
hiervoor in te spannen? 

 
 
 
 
 



                                   

 
 
Omdat het kunstwerk deel uit maakt van de beeldenroute op de 
Maasboulevard, is het ook van belang om te weten hoe de stand van 
zaken is rondom het kunstwerk de Sfinx. De gemeente heeft immers 
eerder aangegeven, om in overleg te treden met het bedrijf Scheuten, 
nadat de Sfinx uit het straatbeeld is verdwenen. 
 
5. Kunt u aangeven of er reeds een gesprek heeft plaatsgevonden 

en wat de stand van zaken hieromtrent is? 
  

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de VVD-fractie, 
 
 
Jozanne van der Velden 
Fractievoorzitter VVD Venlo 


